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Afyon Merkez
25°
Parçalı bulutlu

GazetecilerCemiyeti’nden
Gazze’ye destek

Afyon Gazeteciler Cemiyeti yönetim kurulu yaptığı toplantıda Gazze’de
yaşanan katliamları kınadı ve mazlum milletlerin her daim yanında

olduklarını ifade etti. AGC yöneticileri daha sonra bir dizi ziyaretlerde bulundu.

Perşembe akşamı Müftü Sinan Kazancı adına veda ve vefa yemeği
verildi. Yemeğe işadamları, STK temsilcileri, il protokolü katıldı.
Yemekte işadamları adına MelihYurter, STK’lar adına MustafaArslan,
Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, Vali Yardımcısı Mehmet Keklik ve
Müftü Kazancı birer konuşma yaptılar. Günün anısına Müftü Sinan
Kazancı’ya hediyeler sunuldu. >>HABER 5’TE

ALBAY
YAĞAN:
“AFYON

GÜZİDE BİR
ŞEHİR”

Afyonkarahisar İl Müftüsü iken İzmir İl Müftülüğü’ne
tayini çıkan ve dün Afyonkarahisar’dan ayrılan İl
Müftüsü Sinan Kazancı’ya veda ziyaretinde bulunan
Afyon Gazeteciler Cemiyeti yöneticileri, görev süresi
boyuncaAfyonkarahisar’a olan katkıları nedeniyle Müftü
Kazancı’ya teşekkür ettiler. Müftü Sinan Kazancı’nın
Afyonkarahisar’da unutulmaz izler bıraktığını, ilim, irşad
ve dini hizmetler konusunda önemli çalışmalar yaptığını
belirten Afyon Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Sezer
Küçükkurt, “Hemşehrilerimiz adına çabalarınız ve
katkılarınız nedeniyle teşekkür ediyoruz. Gerçekten
samimi ve gayretli bir çaba içerisinde olduğunuza bizler
şahidiz” dedi. Müftü Kazancı ise Afyonkarahisar’ın ken-
disi için ayrı bir önemi olduğunu belirterek, “Görevimizle
ilgili olarak elimizden gelen gayreti göstermeye çalıştık.
İnşallah İzmir’de de bu çabamızı sürdüreceğiz. Tüm
Afyonkarahisarlı hemşehrilerimizden haklarını helal
etmelerini diliyorum. İzmir’de bir kapıları olduğunu belirt-
mek istiyorum” dedi.

KAZANCI’YA VEDA YEMEĞİ

BedestenKavşağı
projesidevamediyor

Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, Bedesten
Kavşağında yapılacak düzenleme çalışmalarını bölge esnafıyla
istişare etti. Kentin simgesi olan Kadınanalar’ın Bedesten
Meydanına taşınacağını açıklayan Başkan Zeybek, bölgede
yapılacak düzenlemeleri esnaf ve vatandaşlarla paylaştı. >>3’TE

“Okuma kültürümüz,
okuma alışkanlığımız”
konferansı düzenlendi
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Türkçe
Topluluğu tarafından “Okuma Kültürümüz,
Okuma Alışkanlığımız” başlıklı bir konfer-
ans düzenledi. AKÜ Eğitim Fakültesi Öğre-
tim Üyesi Prof. Dr. Celal Demir’in verdiği
konferansa, Eğitim Fakültesi Dekanı Prof.
Dr. Nusret Koca, akademik personel ve
öğrenciler katıldı.>>2’DE

İnşaat çalışmaları ve yayın hazırlıkları süren TV3’ü MHP
Milletvekili Mehmet Taytak ziyaret etti. Taytak’a
ziyaretinde TV3 ortaklarından Mehmet Emin Güzbey ve
Muhittin Yeşilay eşlik ederken MHP İl Başkanı Ahmet
Kahveci de hazır bulundu.

TV3 AFYONKARAHİSAR’IN
SESİ OLACAK

Ziyaretin ardından açıklamalarda bulunan Milletvekili
Taytak, Afyonkarahisar’ın kısa bir zaman sonra yeni bir
televizyon kanalına sahip olacağını söyledi” dedi.>>3’TE

Taytak’tan TV3binasına ziyaret

çok büyük eylem:
AKPartiGençlikKollarından

“Say Stop”
Filistin’de yaşanan soykırıma ve bu soykırımda
Starbucks’ın İsrail’e verdiği desteğe tepki olarak AK
Parti Gençlik Kolları mensubu 30.000’i aşkın genç,
İsrail destekçisi Starbucks’ın Türkiye’deki tüm il ve
ilçelerindeki şubelerinde misafir oturma alanlarında
”Say Stop” mottosuyla, Filistin atkılarıyla yer kapat-
ma eylemi gerçekleştiriyor. >>3’TE

Afyonkarahisar Tarım ve
Orman İl Müdürlüğü Bitkisel
Üretim ve Bitki Sağlığı
Şube Müdürlüğü teknik ele-
manlarıAfyonkarahisar’da
ve diğer illerde hasat edilip
depolanan tohumluk
patateslerin kontrollerine
devam ediyor.>>3’TE

Tohumluk patateslerin
kontrolü yapıldı

Cumhuriyetin 100. Yılına
özel Türk Bayrağı dağıtıldı

Türkiye Cumhuriyeti’nin kuruluşunun 100. yılı dolayısıyla
Afyonkarahisar'da Devlet Hastanesi yöneticileri hastaneye
gelen vatandaşlara 5 bin adet Türk bayrağı dağıtarak
bayramlarını tebrik etti.>>3’TE

Cumhuriyetin100yıllık
yolculuğubusergide

Cumhuriyetin kazanıldığı topraklar Afyonkarahisar,
Cumhuriyetin 100. yılını coşkuyla kutluyor. Kutlama
etkinlikleri kapsamında düzenlenen “Türkiye ve
Afyonkarahisar Yerel Gazetelerinde Cumhuriyet’in
100 Yıllık Yolculuğu” isimli sergi, 29 Ekim Kabul
Töreni öncesi görücüye çıkacak.>>4’TE

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Afyonkarahisar
Milletvekili Mehmet Taytak yeni yayın hayatına
hazırlanan TV3 binasını ziyaret ederek, inşaat
çalışmalarını sürdüren çalışanlara kolaylıklar diledi.
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ValiYiğitbaşı’nın katılımıylatedavisi
tamamlanan yırtıcıkuşlardoğayabırakıldı

Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı ve Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Rektörü
Prof. Dr. Mehmet Karakaş’ın katılımıylaAKÜ Yaban Hayatını Kurtarma Rehabilitasyon Eğitim Uygulama

ve Araştırma Merkezi (AKÜREM) tarafından tedavisi tamamlanan vahşi kuşlar doğaya bırakıldı.

Etkinliğe Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra
Güran Yiğitbaşı, AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet
Karakaş, Tarım ve Orman Bakanlığı Doğa

Koruma ve Milli Parklar 5. Bölge Müdürü Şahin Çılgın,
AKÜ Yaban Hayatını Kurtarma Rehabilitasyon Eğitim
Uygulama ve Araştırma Merkezi Müdürü Prof. Dr.
İsmail Aytekin ile birlikte personel ve öğrenciler katıldı.
“AKÜREM BÖLGE İLLERİNE HİZMET VERİYOR”

Etkinlik sonrası konuşma yapan Afyonkarahisar Valisi
Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, AKÜREM’in bölgede
önemli bir hizmet gördüğünü belirterek, “AKÜREM’de
özverili bir çalışma hocalarımızca yürütülüyor.
AKÜREM hizmet veren Türkiye’deki 6 büyük tedavi ve
rehabilitasyon merkezinden biri konumunda. Bu
nedenle çevre illerden de yaban hayvanların tedavi ve
rehabilitasyonu için yoğun bir ilgi ve talep var. Ben
üniversitemiz bünyesinde böyle bir hizmetin yapıla-
bilmesinden dolayı gurur duydum” dedi. AKÜ Rektörü
Prof. Dr. Mehmet Karakaş ise AKÜREM’in
Afyonkarahisar ve civarı açısından oldukça önemli
hizmetler veren merkez haline geldiğini belirtti.
Karakaş, “Yaban hayatı ekosistemin en önemli
unsurlarından birisi; bunu korumamız gerekiyor.
Zaman zaman yaban hayatına dönük, özellikle insan-
dan kaynaklı yaralanmalar olabiliyor veya yaban hay-
atındaki hayvanlar doğal yaşamda karşılaştıkları zor-
luklardan dolayı sorunlar yaşayabiliyorlar. Bu hayvan-
lar yakalanıp getirildiğinde AKÜREM’de tedavi ve
rehabilite edilip tekrar doğaya geri gönderiliyor.
AKÜREM böyle bir işlevi olan ve hizmet veren bir
kurum oldu. Emeği geçen herkese teşekkür ediyorum”
diye konuştu. AKÜREM Müdürü Prof. Dr. İsmail
Aytekin ise “Bugün, bir baykuş, bir kerkenez, bir puhu
ve bir kartal olmak üzere tedavileri tamamlanan 4
vahşi kuşumuzu Sayın Valimiz, Sayın Rektörümüz ve
Doğa Koruma ve Milli Parklar Bölge Müdürümüzün
katılımıyla doğayla buluşturduk. Kısa süre sonra
merkezimizde tedavisi ve rehabilitasyonu tamam-
lanan bir geyiğimizi de Doğa Koruma ve Milli Parkların
ekiplerine doğal yaşam alanına bırakılması için teslim
edeceğiz” dedi. >>MEHMET KASAL

Olgun;“Atatürk’ünönemianlaşılmadan
kutlamaların biranlamıolmaz”

İYİ Parti Afyonkarahisar Milletvekili Av. Hakan Şeref Olgun, TBMM Genel
Kurulunda yaptığı konuşmada, iktidarın Cumhuriyet’in 100. Yıl kutlamalarına

yönelik yapılan tekliflere, gözlerini ve kulaklarını tıkadığını söyledi.
İYİ Parti Gurubu adanı konuşan Milletvekili
Olgun; “Böylesine önemli bir tarihte bir yandan
Cumhuriyetin anlamını bir yandan da Türkiye
Cumhuriyeti’nin kurucusu Mustafa Kemal
Atatürk'ü anlamak herkes için yaşamsal
önemde bir konudur” dedi. Milletvekili Olgun,
kutlamaların iktidarın bir nevi propaganda
makamı olan İletişim Başkanlığı Koordinasyon
Kuruluna bırakıldığını belirterek, İletişim
Başkanlığının “yuzuncuyil.gov.tr” adlı “web”
sitesine bakıldığında cumhuriyetin 100’üncü
yılının öneminden ziyade iktidarın propagan-
dasının yapıldığını söyledi. Milletvekili Olgun;
“AKP iktidarının yirmi yılda yaptığı yatırımları
‘Yüz yılın işini yirmi yıla sığdırdık’ mesajıyla
bangır bangır bağırken Cumhuriyetin ve
100’üncü yılının tarihteki önemi es geçilmiştir.
İstanbul Üsküdar meydanındaki
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın
‘Hayallerim vardı, bu hayalleri tek tek gerçek-
leştirmenin mutluluğunu yaşıyorum’ söz-
lerinden yola çıkarak Recep Tayyip Erdoğan
Özel Sergisi’nde ise son yirmi yılda Erdoğan'ın
liderliğinde hayallerden gerçeğe dönüşen pro-
jeler açıklanmıştı. Böylesine önemli bir tarihte
bir yandan Cumhuriyetin anlamını bir yandan
da Türkiye Cumhuriyeti’nin kurucusu Mustafa
Kemal Atatürk'ü anlamak herkes için yaşamsal
önemde bir konudur” dedi.

ATATÜRK’ÜN ÖNEMİ ANLAŞILMADAN…
Cumhuriyetin kurulmasıyla birlikte egemenliğin
padişahtan, halifeden, şeyhülislamdan, ule-
madan, tarikattan, cemaatten ve toprak
ağasından alınıp halka devredildiğini vurgu-
layan Milletvekili Olgun, Atatürk'ün gerçek-
leştirdiği bu devrimlerin ve laiklik ilkesinin
önemi anlaşılmadan Türkiye Cumhuriyeti’nin
kuruluşunun 100’üncü yılını kutlamanın hiçbir
anlamının olmadığının altını çizdi. İYİ Parti
Milletvekili Hakan Şeref Olgun; “Bu çerçevenin
dışında gerçekleşecek tüm kutlamalar
Cumhuriyetin özüne ve ruhuna aykırıdır. Bu
topraklarda yaşayan herkes unutmamalı ve
unutturmamalı ki cumhuriyet bağımsızlık ve
özgürlük adına kanı pahasına mücadele eden
başta Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve silah
arkadaşlarının, kahraman Mehmetçik’in, Nene
Hatun’un, sırtında mermi taşıyan analarımızın
bu millete en büyük armağanıdır. TRT'nin
cumhuriyetin 100’üncü yılına özel düzen-
lenecek etkinlikleri Gazze'deki insanlık dramı
nedeniyle ileri bir tarihe ertelemesi
cumhuriyetin kuruluşunun 100’üncü yıl kutla-
malarına gölge düşürmektir çünkü
cumhuriyetin ilanı yedi düvele verilen destansı
mücadelenin adıdır. Cumhuriyet Bayramı ve
millî bayram kutlamalarının ertelenmesinin,
içeriğinin boşaltılarak Atatürksüz hâle getirilm-
eye çalışılmasının AKP iktidarı tarihi boyunca
burada tek tek sıralamaya gerek olmayan hep-
inizin malumu yasaklamaların, iptallerin
nedenlerini biz biliyoruz. Siz de çok iyi biliyor-
sunuz, yıllardır millî bayramları ertelemek için
bahaneler arayan iktidarın matbu erteleme
metnindeki gerekçe kısmındaki boşluk gene
doldurulmuş oldu. TRT’nin aldığı güya
erteleme kararının gerekçesi hepimizi
derinden üzen Gazze saldırıları olarak
bildirilmiştir. Filistin’de acımasızca katledilen
çocuk, genç, yaşlı Müslüman kardeşlerimizin
tüm acısını yüreğimizde taşımaktayız. Madem
oradaki Müslümanları kardeşimiz olarak
görüyoruz cumhuriyeti daha çok şevkle kutla-
mak gerekmez mi?” diye konuştu.

MÜSLÜMANLAR İÇİN ÖRNEK BİR
ÜLKEYİZ

Milletvekili Olgun, ‘Bağımsız’ diyebileceğimiz
ve çoğunluğunun Müslüman olan tek ülkenin
Türkiye olduğunu belirterek, Müslümanlar için
gerçek örnek ülkenin Türkiye olması gerektiği-
ni söyledi. Milletvekili Olgun; “Cumhuriyeti
emperyalist güçleri eze eze ilan etmiş,
Müslüman çoğunluğun yaşadığı, dünya
üstünde eşi benzeri bulunmayan tek ülke
100’üncü yılını kutlayacak ve bu örnek, mevcut
dünya gündeminde çok net bir gövde gösterisi
olacaktı. Dünyaya bunu duyurmaktaki endiş-
eniz bu mudur? “Yurtta sulh, cihanda sulh.”
diyen bir insanı ve onunla birlikte on binlerce
insanın canını, malını sakınmadan başardık-
larını ve kurduğu cumhuriyeti dünyaya tekrar-
dan hatırlatmak için daha iyi bir zaman olabilir
mi? Cumhuriyetin 100’üncü yılını hak ettiği
şekilde kutlamak şanlı vatanımız için bir şeref
meselesidir. Dünyanın gözü önünde yapılan
büyük kıyıma elbette sessiz kalmayacağız,
bütün ülkelerde olduğu gibi Türkiye’de de gös-

teriler yapılacaktır ve yapılmaktadır ama bunun
için 28 Ekim tarihinin seçilmesi manidar ve
özellikle seçilen bir tarihtir. 2429 sayılı Ulusal
Bayram ve Genel Tatiller Hakkında Kanun’un
1’inci maddesi “1923 yılında Cumhuriyetin ilan
edildiği 29 Ekim günü Ulusal Bayramdır.
Türkiye’nin içinde ve dışında Devlet adına yal-
nız bugün tören yapılır. Bayram 28 Ekim günü
saat 13.00’ten itibaren başlar ve 29 Ekim günü
devam eder.” şeklindedir yani 28 Ekim bayra-
mın ilk günüdür. Bu tarihi seçmenin asıl amacı,
Filistin davasına sahip çıktığımızı göstermek
değildir. Cumhuriyetin 100’üncü yıl dönümün-
den bir gün önce böyle bir gösteri yapmanın
tek amacı vardır, o da cumhuriyetin bu büyük
gününü gölgelemektir” şeklinde konuştu.

KUTLAMALARA KAÇ DEVLET
BAŞKANINI DAVET ETTİNİZ?

TOGG Fabrikasının açılışına bile birçok devlet
başkanının davet edildiğini hatırlatan İYİ Parti
Afyonkarahisar Milletvekili Hakan Şeref Olgun,
Cumhuriyetin 100. Yıl kutlamalarına kaç devlet
adamının davet edildiğini sordu. Ülkemizin
geleceği çocuklarımız ve gençlerimiz için
Cumhuriyetin 100. Yıl kutlamalarının tarihe
geçmesi gerektiğini vurgulayan Milletvekili
Olgun sözlerini şöyle sürdürdü; “Ben ülkemin
çocuklarının, gençlerinin cumhuriyetin
100’üncü yılının nasıl coşkuyla kutlandığını
hatırlamasını ve tarihe bu kutlamaların
kaydedilmesini istiyorum; tıpkı cumhuriyetinin
10’uncu yılı, 50’nci yılı, 75’inci yılı kutla-
malarının belleklerimize kazındığı gibi.
100’üncü yılda da hakkının teslim edilmesini
istiyorum ve AKP iktidarına buradan sesleniyo-
rum: Devlet törenlerini sakın ertelemeyin.
Cumhurbaşkanının yemin törenine davet
ettiğiniz hükûmet ve devlet başkanlarını
cumhuriyetin 100’üncü yıl dönümü resepsiy-
onuna da davet edin. Soruyorum: Yemin töre-
nine 100 davetiye gönderdiğiniz, 80 devlet ve
hükûmet başkanı katıldı. Cumhuriyetin
100’üncü yıl dönümü etkinliklerine kaç dav-
etiye gönderildi? Geçenlerde yaptığınız kongr-
eye başta Avrupa olmak üzere, çok sayıda
ülkenin siyasi parti temsilcilerini davet ettiniz,
gene TOGG’un seri üretim fabrikasının açılışı-
na onlarca devlet başkanını davet ettiniz.
100’üncü yıl etkinlikleriyle ilgili böyle bir dave-
tiniz oldu mu? Gazze'deki saldırılar 7 Ekimde
başladı. 29 Ekim törenlerini iptal etme gibi bir
durumunuz o tarihe kadar yoksa, o tarihe
kadar davetiye gönderilmesi gerekmez miydi?

TÜRKİYE CUMHURİYETİ İLELEBET
PAYİDAR KALACAKTIR

Bilindiği üzere devletler kuruluşlarının 75, 100
ve 200’üncü yıl dönümlerinde özellikle yabancı
liderlerin de katıldığı görkemli kutlamalar
yaparlar. Mümkün olduğu kadar çok sayıda ve
üst düzey katılım tercih edilir. Bunun anlamı
diğer devletlere ne kadar önemsendiğinizin, ne
kadar saygı duyulduğunuzun da bir göstergesi
olmasıdır. Bu kutlamalar dosta düşmana
ülkenin zenginliğine, öz güvenine dair bir nevi
gösteriş yapma fırsatı da verir. Madem dünya
lideri olarak tescillendiğinizi söylüyorsunuz
“Tüm dünyanın ilgisini Türkiye Cumhuriyeti’ne
çekip yüz yılın işini yirmi yıla sığdırdık.” diyerek
100’üncü yılda cumhuriyet değerlerine vurgu
yapmak yerine iktidar politikalarınıza vurgu
yapmayı bırakın; cumhuriyetin anlamını,
değerini pekiştirin, cumhuriyetin tarihsel önem-
ini Gazi Mustafa Kemal ve silah arkadaşlarını
anın yoksa tarih sizden hesap soracaktır, unut-
mayın. Ata’mız ne güzel söylemiş: “Benim
naçiz vücudum elbet bir gün toprak olacaktır
ancak Türkiye Cumhuriyeti ilelebet payidar
kalacaktır.” İlelebet yaşasın Türkiye
Cumhuriyeti!”>>MEVLÜT TINAS

“Okuma kültürümüz, okuma
alışkanlığımız” konferansı düzenlendi

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Türkçe Topluluğu tarafından “Okuma
Kültürümüz, Okuma Alışkanlığımız” başlıklı bir konferans düzenledi.AKÜ Eğitim

Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Celal Demir’in verdiği konferansa, Eğitim
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Nusret Koca, akademik personel ve öğrenciler katıldı.

Prof. Dr. Celal Demir konuşmasında okumanın kısa tarihinden
bahsederek, Türk geleneğinin sözlü kültüre dayandığını ifade
etti. Demir bu durumun Tanzimat’ın ikinci dönemine kadar
devam ettiğini belirterek, “Biz bilgilerimizi ve kültürümüzü din-
lediklerimizi biçimlendirerek oluşturmuşuz. Bizde dinleme
kültürü gelişmiş. Edebiyatımız da zaten sözlü edebiyattır. Yazılı
edebiyat bizde çok sonra başlamıştır” dedi. Türk toplumunda
okuma kültürünün Tanzimat’ın ikinci döneminde edinilmeye
başladığını kaydeden Demir, “Tanzimat’ın ikinci döneminde
gazeteler ve dergiler çıkmaya başlamış. Şairler ve yazarlar
yazmaya başlamışlar ve yazdıklarının okunmasını istemişler.
Şinasi başta olmak üzere yazdıklarının anlaşılması için daha
sade bir dil kullanmaya gayret etmişler. O dönemin şair ve
yazarları yazdıklarının okunması ve anlaşılması için daha sade
bir dil kullanmaya başlamışlar. Ahmet Mithat başta olmak
üzere Tanzimat’ın ikinci döneminde iyi bir okuyucu kitlesi oluş-
turmuşlar” diye konuştu.

“ÖĞRETMENLİK, DERSİ ANLATIP ÇIKMAK DEĞİL”
Okuma alışkanlığı kazanmanın önemini anlatan Demir, çocuk-
ların bu alışkanlığı kazanmasında, öğretmenlere önemli
görevler düştüğünü kaydetti. Demir sözlerine şöyle devam etti:

“Öğretmenin en önemli vazifelerinden birisi de çocuklarımızı
dilimizin ve edebiyatımızın güzel örnekleriyle, güzel eserleriyle
buluşturmaktır. Ders anlatıp çıkmak değil. Bu çocuklara güzel
eserleri okutmaktır. Çocukların bu eserleri okumasını sağla-
maktır. Çocuk iyi yetişmiş ve bilinçli, iyi bir öğretmenin rehber-
liğinde olursa, bilinçli bir öğretmen çocuğa rehberlik ederse 10-
11 yaşında kitap okumayı öğrenir. Bu öğrenme okuma yaz-
mayı öğrenme değildir. Kitap okumayı öğrenmek derslerin
dışında bir kitap alıp okumaktır. Bu anlayış oluşur çocukta.
Çocuk 12 yaşında, yani beşinci sınıfta kitap seçmeye başlar.
‘Ben bu kitabı seviyorum, bunu sevmiyorum. Şöyle bir kitap
okumak istiyorum’ demeye başlar. 13-14 yaşında, orta okul
ikinci ve üçüncü sınıfta çocuk okuma alışkanlığı kazanır ve
öğretmeninden ya da ailesinden kitap istemeye başlar.
Okudukça anlamayı öğrenir.Anladıkça da idrak etmeye başlar.
Anlamak ve idrak etmek farklı şeyler. İdrak etmekle daha
derinden anlamaya başlar. İdrak etmek demek dinlediği ya da
okuduğu şeyi derinlemesine anlamak demek. Çocuklar bizi
anlarlar. Anlamak başka bir şey, idrak etmek başka bir şey.”
Okumanın öneminin anlatıldığı konferansa öğrenciler büyük
ilgi gösterdi. >>HÜDAYİ ACAR
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BedestenKavşağıprojesidevamediyor
Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, Bedesten Kavşağında yapılacak düzenleme çalışmalarını bölge esnafıyla istişare etti.

Kentin simgesi olan Kadınanalar’ın
Bedesten Meydanına taşınacağını açık-
layan Başkan Zeybek, bölgede yapılacak

düzenlemeleri esnaf ve vatandaşlarla paylaştı.
Başkan Zeybek, Bedesten Meydanı’nın Park ve
Bahçeler Müdürlüğü tarafından yapılacak,
peyzaj alanları, oturma bankları, havuz düzen-
lemeleri, fotoğraf çekinme alanları ile adeta bir
cazibe merkezi haline geleceğini ifade etti.
Afyonkarahisar’ın her geçen gün gelişip
güzelleştiğine dikkat çeken Başkan Zeybek,
“Bedesten Meydanı, şehrimizin tarihi dokusunu
yansıtan, aynı zamanda birçok hatırayı da içinde
barındıran, toplumsal buluşma noktası olarak

şehrimizin simgesi haline gelmiştir. Düzenleme
projesiyle meydanın daha işlevsel, estetik ve
çevre dostu bir şekilde geliştirilmesini amaçlıy-
oruz. Şehrimizin kültürel mirasına saygı göster-
erek, modern ihtiyaçları da göz önünde bulun-
durarak bir denge oluşturmayı hedefliyoruz. Çalış-
malarımız kapsamında Ambaryolu kavşağında
bulunan ‘Kadınanalar’ı buraya taşıyacağız. Kavşak
düzenlememizde peyzaj alanları, oturma bankları,
havuz düzenlemeleri, fotoğraf çekinme alanları
bulunacak. Bu projemizi bölge esnafımızla pay-
laştık. Esnafımız yeni yapılacak düzenlemeyi çok
beğendi. Şimdiden Afyonkarahisar’ımıza hayırlı
olmasını temenni ederim” dedi. >>İHA

Taytak’tanTV3binasına ziyaret
Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet
Taytak yeni yayın hayatına hazırlanan TV3 binasını ziyaret ederek,

inşaat çalışmalarını sürdüren çalışanlara kolaylıklar diledi.

İnşaat çalışmaları ve yayın hazırlık-
ları süren TV3’ü MHP Milletvekili
Mehmet Taytak ziyaret etti. Taytak’a

ziyaretinde TV3 ortaklarından Mehmet
Emin Güzbey ve Muhittin Yeşilay eşlik
ederken MHPİl BaşkanıAhmet Kahveci
de hazır bulundu.

TV3 AFYONKARAHİSAR’IN
SESİ OLACAK

Ziyaretin ardından açıklamalarda bulu-
nan Milletvekili Taytak,Afyonkarahisar’ın
kısa bir zaman sonra yeni bir televizyon

kanalına sahip olacağını söyledi. Yayın
hayatında şimdiden başarılar dileyen
Taytak şu ifadelere yer verdi:
“Afyonkarahisar’ın yeni TV kanalı inşal-
lah en kısa sürede yayın hayatına geçer.
Çok güzel hazırlıklar ve ortam oluşturul-
muş. Tadilat sürecinde olan TV3 binası-
na geldik, baktık ve çok fazla işin
kalmadığını gördük. Afyonkarahisar çok
özel ve güzel bir televizyon kanalı
kazanacak. Tahmin ediyorum ki, TV3
Afyonkarahisar’da örnek bir kanal ola-

cak. Mehmet Emin Güzbey’in koordi-
nesinde başlatılan bu çalışmanın
önümüzdeki günlerde onun tecrübesiyle
ve diğer arkadaşlarımızın birliktelikleriyle
güzel ve toplumun bütün sesini verebile-
cek. Afyonkarahisar’ın ekonomik,
sosyal, siyasi, ticari, kültürel vb. konular-
da hazırlıklarının olduğunu biliyorum
ve aynı çatı altında olan Anahaber
Gazetesi’ne ve çalışanlarına da
başarılar diliyorum.”
>>İBRAHİM ARTIÇ

AK Parti Gençlik Kollarından
çok büyük eylem: “Say Stop”

AK Parti Gençlik Kolları, bugün 10.00-10.30 saatleri arasında
Starbucks’ın Türkiye’de ki tüm şubelerinde Filistin atkılarıyla eş

zamanlı yarım saatlik yer kapatma eylemi gerçekleştiriyor.
Filistin’de yaşanan soykırıma ve bu
soykırımda Starbucks’ın İsrail’e verdiği
desteğe tepki olarak AK Parti Gençlik
Kolları mensubu 30.000’i aşkın genç, İsrail
destekçisi Starbucks’ın Türkiye’deki tüm il
ve ilçelerindeki şubelerinde misafir oturma
alanlarında ”Say Stop” mottosuyla, Filistin
atkılarıyla yer kapatma eylemi gerçek-
leştiriyor. AK Parti Gençlik Kolları Başkanı
ve İzmir Milletvekili Eyyüp Kadir İnan
eyleme ilişkin açıklamalarda bulunarak;
bombalarının hedefine çocukları, kadınları,
hastaneleri ve tüm sivilleri koyan işgalci
İsrail'e karşı Filistin halkının onurlu özgürlük

mücadelesini destekleyeceklerini belirterek,
bu eylemlerinin sessiz bir protesto olarak
tüm dünyaya verdikleri bir mesaj olduğunu
söyledi. İnan; ‘Bugün AK Gençlik, tüm
Türkiye’de en güçlü ve en organize gençlik
teşkilatı olduğunu bu büyük eylemle birlikte
göstermiştir. Bu gücümüz her zaman
barışçıl amaçlarla, ülkemizin birliği ve
bütünlüğü adına kullanılacaktır. AK Gençlik
ailesi, İsrail’in vahşet boyutunda saldırılarını
sürdürdüğü bu günlerde gerek İsrail’e
gerekse tüm destekçilerine #SayStop
demek üzere eylemlerine devam edecek.’ >
>İBRAHİM ARTIÇ

Tohumluk patateslerin
kontrolü yapıldı
Afyonkarahisar Tarım ve Orman İl Müdürlüğü Bitkisel

Üretim ve Bitki Sağlığı Şube Müdürlüğü teknik elemanları
Afyonkarahisar’da ve diğer illerde hasat edilip depolanan

tohumluk patateslerin kontrollerine devam ediyor.
Afyonkarahisar Sandıklı, Emirdağ, Şuhut, İhsaniye ve

Sinanpaşa İlçerinde yaklaşık 4 bin 956 da alanda tohumluk
patates ekilişi yapıldı. Tarım ve Orman İl Müdürlüğü’nden
yapılan açıklamada şu ifadelere yer verildi: “Tohumluk patates-
lerin sertifikasyona esas tüm kontrolleri Tarımve Orman İl
Müdürlüğü tarafından tohumluk kontrolörleri tarafından yapılıy-
or. Üretim yapılan tohumluklardan sertifikasyona esas olmak
üzere gerekli numuneler alınarak ilgili laboratuvara analiz için
gönderiliyor. Üreticiler tarafından sertifikalı tohum kullanımı
verim ve kalite artışı açısından büyük önem taşıyor. Ayrıca ser-
tifikalı tohum ile toprakta mevcut ve tohumla taşınan bazı
hastalıklardan dolayı oluşan kayıplar minimum düzeydedir.” >>
MEVLÜT TINAS

Cumhuriyetin 100. Yılına
özel Türk Bayrağı dağıtıldı

Afyonkarahisar Devlet Hastanesi Cumhuriyetin kuruluşunun 100. yılı ve 29 Ekim Cumhuriyet
Bayramı’nı hastane içerisinde değişik etkinliklerle kutlamaya devam ediyor. Bu çerçevede
hastane Başhekimi Mehmet Duran öncülüğünde gerçekleştirilen etkinliklerde hastaneye
gelen vatandaşlara Türk bayrağı dağıtımı gerçekleştirildi. Yaklaşık 5 bin adet Türk bayrağının
dağıtımın yapıldığı hastanede etkinlikler gün boyu devam etti. >>KADER KAYA

Türkiye Cumhuriyeti’nin kuruluşunun 100. yılı dolayısıyla
Afyonkarahisar'da Devlet Hastanesi yöneticileri hastaneye gelen

vatandaşlara 5 bin adet Türk bayrağı dağıtarak bayramlarını tebrik etti.
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Son 10 yılda anafilaksi görülme sıklığında 7 kattan daha fazla artış olduğunu
belirten Prof. Dr. Hikmet Tekin Nacaroğlu, “Arı alerjisi gibi anafilaksi riski
taşıyan bireylerin mutlaka anafilaksi acil eylem planına sahip olmaları ve

adrenalin iğnesi kullanım bilgisine sahip olmaları gerekir” dedi.

Çocuk İmmünoloji ve Alerji
Hastalıkları bölümünden Prof. Dr.
Hikmet Tekin Nacaroğlu, anafilaksi

riski yüksek olan arı alerjilerine karşı
uyardı. Prof. Dr. Nacaroğlu, “Alerjik reak-
siyonlar, bağışıklık sisteminin normalde
zararsız olan maddelere (alerjenlere) karşı
aşırı tepki vermesi sonucunda ortaya çıkan
tepkiler olarak ifade edilebilir. Bu alerjenler
arasında polen, ev tozu akarları, hayvan
tüyleri, gıdalar, ilaçlar alerjen olarak
karşımıza çıkabileceği gibi içinde bulun-
duğumuz yaz dönemlerinde artan arı aler-
jileri ve böcek ısırıklarını da unutmamak
gerekir. Alerjik reaksiyonlar içerisinde en
ciddisi, en tehlikelisi ve potansiyel olarak
hayatı tehdit eden durum anafilaksi yani
alerjik şok tablosudur. Çeşitli faktörlere
bağlı meydana gelebilen anafilaksi
görülme sıklığında, artan alerjik hastalık
sıklığına paralel olarak son 10 yılda 7 kat-
tan daha fazla artış olduğu yapılan çalış-
malarda gösterilmiştir” diye konuştu.

ARILARIN DIKKATINI
ÇEKEN RENKLERDEN KAÇININ

Vücudun hızlı bir şekilde bir alerjene aşırı
tepki göstermesi sonucu anafilaksinin
ortaya çıktığını belirten Prof. Dr.
Nacaroğlu, şöyle devam etti:
“Anafilakside, bağışıklık sistemimiz bir
takım maddeler salgılar. Bunun sonucu

olarak da kan basıncı düşer, solunum
güçlüğü, boğaz şişmesi, dudak veya yüzde
şişlik, mide bulantısı ve kusma gibi belirtil-
er ortaya çıkar. Bu yüzden anafilaksi acil
bir tıbbi durumdur ve hemen tedavi
edilmelidir. Eğer tedavi edilmezse, alerjik
şok adı verilen hayati tehlikeli bir durum
gerçekleşir ve ölümle sonuçlanabilir.
Anafilaksiye karşı önlem almak için aler-
jenlere maruziyeti önlemek, alerjik reaksiy-
onları tetikleyebilecek yiyecekleri veya
ilaçları tüketmemek ve arı böcek sok-
malarından korunmak gibi genel önlemleri
almak hayati önem arz eder. Arı alerjisi
gibi anafilaksi riski taşıyan bireylerin mut-
laka anafilaksi acil eylem planına sahip
olmaları ve adrenalin iğnesi (adrenalin oto
enjektörleri) kullanım bilgisine sahip
olmaları gerekir. Ayrıca arı alerjisi olan
hastalar ilkbahar ve yaz aylarında arıların
dikkatini çekebilecek renkli kıyafetler
giymemeli, elinde açık gıdalarla
gezmemeli (kola, meyve, şeker gibi), par-
füm kullanmamalıdır.” Tüm ortak alanlar-
da adrenalin oto enjektörü bulunmalı Prof.
Dr. Nacaroğlu, adrenalin oto enjektör-
lerinin, anafilaksi gibi ciddi alerjik reaksiy-
onlara yönelik acil müdahalede kullanılan
hayati öneme sahip araçlar olduğuna işaret
ederek, şu bilgileri verdi: “Bu yüzden tüm
açık alanlarda ve tesislerde, özellikle aler-

jen maruziyetinin yüksek olduğu yerlerde
adrenalin oto enjektörleri bulunmalıdır.
Örneğin, tatil bölgelerindeki otellerde, teknel-
erde, restoranlarda yine alışveriş merkez-
lerinde, stadyum gibi spor salonlarında ve
konser mekanlarında acil durumlara karşı
hazırlıklı olmak için adrenalin oto
enjektörlerinin bulundurulması
hayati öneme sahip olduğu
unutulmamalıdır. Adrenalin
enjektörleri, anafilaksi sırasında
hızlı ve etkili bir şekilde adrenalin
dozunu vermek için tasarlanmış
cihazlardır. Bu cihazlar içerdikleri
adrenalin dozunu önceden
ayarlanmış bir şekilde sunmak-
tadır. Bu kişinin doğru dozu sağla-
masını kolaylaştırır ve yanlış doz-
dan kaynaklanan sorunları azaltır.
Ek olarak doğru doz ile anafilaksi
semptomlarını hızla kontrol altına
alınması ve hayati organların etk-
ilenmesini önlenmiş olur. Çoğu
hazır enjektör, otomatik olarak
iğneyi deriye sokar ve adrenalin
dozunu enjekte eder. Ayrıca
genellikle küçük ve taşınabilir
boyutlarda olan bu enjektörler,
bireylerin her zaman yanlarında
taşıyabilecekleri bir acil durum
aracı haline gelir. Bu nedenle

anafilaksi riski taşıyan bireylerin enjektörü
doğru şekilde kullanmayı öğrenmeleri ve her
zaman yanlarında taşımaları önemlidir. Ayrıca
enjektörün son kullanma tarihine düzenli olarak
dikkat edilmesi ve gerektiğinde yenilenmesi de
önemli olduğu unutulmamalıdır. Bütün bu özel-

liklerinden dolay adrenalin oto enjektörleri, teda-
vide acil müdahale sağlaması, adrenalin dozu-
nun doğru şekilde verilmesi, kolay ve taşınabilir
olması nedeniyle arı alerjisi gibi yüksek anafilak-
si riskine sahip bireyler için büyük önem
taşıdığını unutmamak gerekir.”>>İHA

““AArrıı  aalleerrjjiissiinnee  kkaarrşşıı  tteeddbbiirrii
eellddeenn  bbıırraakkmmaayyıınn””

Sabahları şiddetli taban ağrısı 
yaşıyorsanız topuk dikeni olabilirsiniz

En çok obezite ve yanlış ayakkabı giymekten kaynaklanan ve yaşam 
kalitesini düşüren topuk dikeni, ülkemizde sık görülen bir sorun olarak

biliniyor. Prof. Dr. İrşadi İstemi Yücel, topuk dikeni hakkında bilgi verdi.

Topuk dikeninin temel nedeninin,
topuk kemiği ile ayak tabanını bir-
leştiren plantar fasya adı verilen bağ

dokusunun zorlanması ve gerilmesi
olduğunu Prof.Dr. İrşadi İstemi Yücel, “Bu
bağ dokusu topuk kemiğinden köken alır
ve ayak parmaklarına kadar uzanarak ayak
tabanının yapısını oluşturur. Uzun süreli
rahatsızlıkta topuk kemiğinin altındaki
sürekli ödem ve çekme neticesinde kemik
çıkıntı meydana gelir ve bu çıkıntıya topuk
dikeni adı verilir” dedi.

Obezite de risk faktörleri arasında
Her hastada topukta kemik çıkıntısının
oluşmadığını, topuk dikeninin de ayak
tabanındaki yapının bir hastalığı olduğunu
ifade eden Prof. Dr. Yücel, “Obezite, uygun
olmayan ayakkabı kullanılması, sert
zeminlerde yürüyüş ve koşu, fazla ayakta
kalmak, taban düşüklüğü risk faktörleri
arasındadır. Hastalığın en yaygın belirtisi
ise topuk altında hissedilen şiddetli
ağrıdır. Özellikle sabahları ilk adımı
attığınızda ağrı daha yoğundur. Hasta bu
hissi elektrik çarpması veya çivi-iğne
üzerinde yürüme olarak tarif edebilir.
Ayak tabanında ağrı ve yanma hissi de
görülebilir. Ağrı birkaç saatte kaybolur ve
akşama doğru tekrar ortaya çıkar” şeklinde
konuştu.

Buz ve ilaç tedavileri de uygulanıyor
Ayak tabanındaki ağrının nedeni topuk
kemiğindeki çıkıntı değil, ayak tabanında-
ki kalınlaşmış ve gerilmiş bağ dokusu
olduğunu ifade eden Prof. Dr. Yücel,
“Tedavideki amaç bu dokunun iyileştir-
ilmesi ve gerilmenin esnetilerek azaltıl-
masıdır. Başlangıçta dinlenme ile topuğa
gelen yükün azaltılması, silikon topuk
yastığı kullanılması, günde birkaç kez top-
uğa 15 dakika buz uygulanması önerilir.

Ağrı kesici ve iltihap giderici ilaçlar uygu-
lanabilir” diye konuştu.

Egzersiz ve PRP önerilebilir
Plantar fasyanın yani topuktan ayak par-
maklarına uzanan doku bandının esnek-
liğini artırmak için topuk dikeni hastaları-
na egzersizler de önerildiğini kaydeden
Prof. Dr. Yücel, “Egzersizler buz dolu bir
şişenin ayak tabanı ile ileri-geri hareketi,
aynı işlemin bir küçük top ile yapılması ve
parmaklardan bir teraband ile çekilerek
ayak tabanının gerilmesidir. Topuk
dikeninin tedavisinde kullanılan bir diğer
yöntem de PRP işlemidir. PRP, hastanın
kendi vücudundan küçük bir miktar kan
alınarak laboratuvarda steril olarak bir-
takım işlemlerden geçirildikten sonra ağrılı
topuk bölgesine hekim tarafından enjektör
ile uygulanmasıdır. Elde edilen plazma,
‘platelet’ denilen hücrelerden oldukça
zengindir. Vücuttaki temel görevi kanın
pıhtılaşmasını sağlamak olan plateletler,
içerdikleri büyüme faktörleri sayesinde
topuk dikeninin iyileşmesinde önemli role
sahiptir. Bu rahatsızlıkta ameliyat işlemi
çok nadiren uygulanır” dedi.>>İHA

Cumhuriyetin 100 Yıllık
yolculuğu bu sergide

Cumhuriyetin kazanıldığı topraklar Afyonkarahisar, Cumhuriyetin 100. yılını
coşkuyla kutluyor. Kutlama etkinlikleri kapsamında düzenlenen “Türkiye ve

Afyonkarahisar Yerel Gazetelerinde Cumhuriyet’in 100 Yıllık Yolculuğu”
isimli sergi, 29 Ekim Kabul Töreni öncesi görücüye çıkacak.

Cumhuriyet’in 100. yılı etkinlikleri
kapsamında Vali Doç. Dr. Kübra
Güran Yiğitbaşı’nın
himayelerinde, Dumlupınar Bilim
ve Sanat Merkezi Tarih Öğretmeni
Muhammet Öztürk danışmanlığın-
da öğrenciler tarafından “Türkiye
ve Afyonkarahisar Yerel
Gazetelerinde Cumhuriyet’in 100
Yıllık Yolculuğu” isimli sergi hazır-
landı.1923-2023 yılları arasında
Türkiye’nin farklı şehirlerinde çık-
mış yerel gazetelerden ve
Afyonkarahisar’da 1923-2023 yıl-
ları arasında çıkmış yerel gazetel-
erden toplam 85 gazete
kupürünün yer aldığı sergi, 100.
yıl kutlamaları kapsamında
görücüye çıkacak.28 Ekim
Cumartesi günü saat 13.30’da
BİLSEM’de açılışı yapılacak ve
gün boyu gezilebilecek sergi, 29
Ekim Pazar günü saat 19.00’da
da Cumhuriyet Bayramı Kabul
Töreni görücüye çıkacak. .Türkiye
ve Afyonkarahisar’daki yerel
gazetelere Cumhuriyet Bayramı
etkinliklerinin nasıl yansıdığını
göstermek amacıyla gerçekleştir-
ilen sergideki gazeteler,
Afyonkarahisar Gedik Ahmet
Paşa İl Halk Kütüphanesi ve Milli
Kütüphane Dijital Sistemi
üzerinden Dumlupınar Bilsem
öğrencileri tarafından temin edildi.
>>KADER KAYA
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Gazeteciler Cemiyeti’nden
Gazze’ye destek
Afyon Gazeteciler Cemiyeti yönetim kurulu yaptığı toplantıda Gazze’de yaşanan katliamları kınadı ve mazlum 
milletlerin her daim yanında olduklarını ifade etti. AGC yöneticileri daha sonra bir dizi ziyaretlerde bulundu.

Afyonkarahisar İl Müftüsü iken İzmir İl Müftülüğü’ne
tayini çıkan ve dün Afyonkarahisar’dan ayrılan İl Müftüsü
Sinan Kazancı’ya veda ziyaretinde bulunan Afyon

Gazeteciler Cemiyeti yöneticileri, görev süresi boyunca
Afyonkarahisar’a olan katkıları nedeniyle Müftü Kazancı’ya
teşekkür ettiler. Müftü Sinan Kazancı’nın Afyonkarahisar’da unutul-
maz izler bıraktığını, ilim, irşad ve dini hizmetler konusunda önem-
li çalışmalar yaptığını belirten Afyon Gazeteciler Cemiyeti Başkanı
Sezer Küçükkurt, “Hemşehrilerimiz adına çabalarınız ve
katkılarınız nedeniyle teşekkür ediyoruz. Gerçekten samimi ve
gayretli bir çaba içerisinde olduğunuza bizler şahidiz” dedi. Müftü
Kazancı ise Afyonkarahisar’ın kendisi için ayrı bir önemi olduğunu
belirterek, “Görevimizle ilgili olarak elimizden gelen gayreti göster-

meye çalıştık. İnşallah İzmir’de de bu çabamızı sürdüreceğiz. Tüm
Afyonkarahisarlı hemşehrilerimizden haklarını helal etmelerini diliy-
orum. İzmir’de bir kapıları olduğunu belirtmek istiyorum” dedi.

KAZANCI’YA VEDA YEMEĞİ 
Perşembe akşamı Müftü Sinan Kazancı adına veda ve vefa
yemeği verildi.  Yemeğe işadamları, STK temsilcileri, il protokolü
katıldı. Yemekte işadamları adına Melih Yurter, STK’lar adına
Mustafa Arslan, Belediye Başkanı Mehmet Zeybek, Vali
Yardımcısı Mehmet Keklik ve Müftü Kazancı birer konuşma yap-
tılar. Günün anısına Müftü Sinan Kazancı’ya hediyeler sunuldu. 

ALBAY YAĞAN: “AFYON 
GÜZİDE BİR ŞEHİR”

Afyon Gazeteciler Cemiyet yöneticileri Sezer Küçükkurt, İsmail
Akar, Mehmet Emin Güzbey, Mahmut Emin Birliktir ve M. Önder
Artuk Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı görevine geçtiğimiz
ay başlayan Kıdemli Albay Tolga Yağan’a hayırlı olsun ziyaretinde
bulundu. Deprem bölgesi olan Kahramanmaraş’ta başarıyla
görev yaptıktan sonra Afyonkarahisar’a atanan Kd. Alb. Tolga
Yağan, Afyonkarahisar’da görev yapmaktan mutluluk duy-
duğunu dile getirdi. Aslen Kayseri’li olduğunu ve bu
nedenle Afyonkarahisar coğrafyasına hiç yabancılık
çekmediğini belirten Kd. Albay Tolga Yağan,
“Memleketimizin hemen her noktasında görev yaptım.
Afyonkarahisar ülkemizin en güzide bölgelerinden birisi.
Böylesi bir şehrimizde görev yapmaktan gurur duyuyorum”
dedi.

ARB GLOBAL AÇILDI 
Afyon Gazeteciler Cemiyeti yönetim kurulu üyesi ve
Türkeli Gazetesi sahibi M.Önder Artuk’un yeni hizmete giren
işyerini de ziyaret eden Afyon Gazeteciler Cemiyeti yöneticileri,
ARB Global Sigorta firmasının M. Önder Artuk ve Batı Şirketler
Gurubu’na hayırlı olmasını diledi. >>MEVLÜT TINAS

Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de                                      BASIN 1919534
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Cumhurbaşkanı Erdoğan,“Yaşanan gelişmeler, Türk Devletleri
Teşkilatı çatısı altında birleşmemizin önemini ortaya koymuştur”

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan, Türkmenistan Devlet
Başkanı Serdar

Berdimuhammedov ile Ortak Basın
Toplantısı düzenledi. Türkmenistan
Devlet Başkanı Serdar
Berdimuhammeddov ve heyetini
Ankara’da ağırlamaktan memnuniyet
duyduğunu ifade eden
Cumhurbaşkanı Erdoğan, bu ziyaretin
Berdimuhammedov’un devlet başkanı
olarak Türkiye’ye gerçekleştirdiği ilk
ziyaret olması sebebiyle ayrı bir
ehemmiyet taşıdığını kaydetti.
Türkmenistan ile ortak tarih, dil, din
ve kültüre dayanan münasebetlerin
karşılıklı saygı, işbirliği ortak çıkarlar
temelinde her geçen gün daha da
güçlendiğini aktaran Cumhurbaşkanı
Erdoğan, "Görüşmelerde ilişkilerimizi
tüm veçheleriyle değerlendirdik iş
birliği imkanlarını ele aldık.
Türkmenistan ile enerji, ulaştırma,
ticaret, bilgi teknolojileri, KOBİ'ler,
çevre, meteoroloji ve iklim değişikliği,
tarım, standardizasyon, akreditasyon,
medya, insan kaynaklarının yönetimi,
gençlik ve spor, eğitim, kültür ve
arşiv alanlarında anlaşmaları imzal-
adık” diye konuştu. Cumhurbaşkanı
Erdoğan, Türkmenistan’ın daimi
tarafsızlık statüsü temelinde Gazze
başta olmak üzere bölgenin karşı

karşıya kaldığı meseleler hakkında
Berdimuhammedov ile görüş alışver-
işinde bulunduklarını ifade etti.
Türkmenistan’ın enerji kaynakları
bakımından dünyanın bölgenin önde
gelen ülkeleri arasında yer aldığını
ifade eden Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"Mevcut konjonktürde Türkmenistan
doğalgazının Türkiye ve Türkiye
üzerinden arzı ayrı bir stratejik değer
kazandı. Gerek Türkmenistan ile ikili,
gerekse Azerbaycan’ın dahli ile güçlü
işbirliği süreçleri bu kapsamda önem-
lidir. Bu işbirliği mekanizmaları
sayesinde enerji güvenliğine hep bir-

likte katkıda bulunmayı amaçlıyoruz”
açıklamasında bulundu. Hazar geçişli
doğu batı orta koridorunun geliştir-
ilmesine dair karşılıklı olarak görüş-
lerini paylaştıklarını bildiren Erdoğan,
"Görüşmelerde Türkmenistan ile
birçok konuda benzer bakış açılarına
sahip olduğumuzu gördük. Dünyada
ve özellikle bölgemizde şu anda
yaşanan gelişmeler, Türk Devletleri
Teşkilatı çatısı altında birleşmemizin
önemini ortaya koymuştur. Türk
Devletleri Teşkilatı’na gözlemci üye
olan Türkmenistan’ı artık aile
meclisimizde tam üye olarak görmek

istediğimizi vurgulamak istiyorum.
Ekonomik ve ticari münasebetlerimiz
bugünkü gündemimizde önemli bir
yer teşkil etti” dedi. Türkmenistan’da
faaliyet gösteren şirketlerin bugüne
kadar 50 milyar doların üstünde
müteahhitlik projesine imza attığını
söyleyen Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"Bu alandaki işbirliğimizin artarak
sürmesini temenni ediyoruz. Türkiye
Türkmenistan İş Forumu da iş
adamlar ve ilgili kurumlar arasında
karşılıklı etkileşim gelişmesine
yardımcı oldu. Türkiye

Türkmenistan’ın bağımsızlığını
tanıyan ilk ülkedir. Örnek bir kalkın-
ma hamlesi gerçekleştirdi. Türkiye
Bağımsızlığından bu yana her zaman
Türkmen kardeşlerinin yanında oluş-
tur olmaya devam edecektir. Serdar
kardeşime çok teşekkür ediyorum.
İmzaladığımız 13 başlıkta bu pro-
tokolle Türkmenistan arasındaki
gücün nereye vardığı görüyoruz bun-
dan sonraki yüksek düzenli stratejik
toplantılarla çok daha fazlasını hayata
geçireceğiz” ifadelerini kul-
landı.>>İHA

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, "Dünyada ve özellikle bölgemizde şu anda yaşanan gelişmeler, Türk
Devletleri Teşkilatı çatısı altında birleşmemizin önemini ortaya koymuştur. Türk Devletleri Teşkilatı’na gözlemci üye

olan Türkmenistan’ı artık aile meclisimizde tam üye olarak görmek istediğimizi vurgulamak istiyorum” dedi.

Bakanı Işıkhan, “Önümüzdeki seçimde Ankara’nın AK
belediyecilik anlayışıyla buluşacağına inanıyorum”

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat Işıkhan, “Ankara’nın hak ettiği hizmet kalitesine yeniden
kavuşacağına, AK belediyecilik anlayışıyla yeniden buluşacağına yürekten inanıyorum” dedi.

Çalışma ve Sosyal Güvenlik
Bakanı Vedat Işıkhan, AK
Parti Mamak İlçe Danışma

Meclisi Toplantısı’na katıldı.
Kur’an-ı Kerim tilaveti ve
Gazze’de hayatını kaybeden
insanlar için duaların okunmasın-
dan sonra AK Parti Mamak İlçe
Başkanlığının yıl boyu yaptığı
faaliyetlerin video gösterimi
yapıldı. Toplantıda bir konuşma
gerçekleştiren Bakan Işıkhan, Filistin
ile İsrail arasındaki olaylara
değinerek, “İsrail, Gazze’de kadın,
çocuk, yaşlı demeden masum
sivillere karşı büyük bir kıyım
gerçekleştiriyor. Bu mesele savaş
hukukunu çoktan aşmış durumda.
İsrail’in yıllarca bölgede estirdiği
terör, döktüğü Müslüman kanı
bugün artık uluslararası yargılamaları
gerektirecek boyuta ulaşmıştır.
Dünyada sağduyu, insani refleks ve
merhamet sahibi, yapılan zulmü
gören tüm halklar, tüm insanlar
İsrail’in bu canice katliamlarına karşı
tepkisini ortaya koyuyor hamdolsun”
ifadelerini kullandı.

“Türkiye ekonomisini dünyanın
en büyük 20 ekonomisinden 

biri haline getirdik”
Bugün kendi uçağını, arabasını
üreten, yerli ve milli savunma
sanayisiyle adından söz ettiren bir
Türkiye’nin var olduğunu söyleyen
Bakan Işıkhan, “Bakınız, son 21
yılda Türkiye ekonomisini
dünyanın en büyük 20 ekonomisin-
den biri haline getirdik. Hedefimiz
ilk 10 büyük ekonomi içerisinde yer
almak. Ekonomimiz büyüdükçe
ülkemizi yatırımlarla daha da
yukarı taşıdık. Yatırımlar arttıkça,
sosyal refah da aynı ölçüde büyüdü.
Kalkınmada gerçekleştirdiğimiz
atılımları doğrudan çalışma hayatı-
na da yansıttık. Cumhurbaşkanımız
Recep Tayyip Erdoğan’ın lider-
liğinde sürekli geliştirdiğimiz istih-
dam teşvik programlarıyla, istih-
dam rakamlarımız her yıl daha da
arttı” şeklinde konuştu.

“Bakanlık olarak 34 milyar 
lira yatırım yaptık”

Batmış, bitmiş bir sosyal güvenlik
sistemini sıfırdan aldıklarını

söyleyen Bakan Işıkhan, “Sosyal
güvenlik sistemini bugün
nüfusumuzun tamamını kapsayan
bir teminat sistemine dönüştürdük.
Vatandaşımız artık, ‘hangi sağlık ya
da sosyal hizmet kurumuna gitsem
bana bakar’ diye düşünmüyor,
devletine güveniyor. Deprem
zamanında bile yaparsa AK Parti
yapar diyor. 2002’de işçisine 184 lira
verebilen bir Türkiye varken bugün,
bu ücreti işçi, işveren, kamu
taraflarının oy birliği ile 11 bin 402
liraya çıkarmış bir Türkiye var.
Ankara’ya son 20 yılda 604 milyar
559 milyon lira yatırım yaptık.
Sadece Bakanlığımız özelinde 34
milyar lira yatırımımız mevcut”
ifadelerine yer verdi. AK Parti
kadrolarının bugüne kadar ki çalış-
malarıyla ilklerin ve ilkelerin partisi
olarak milletin gönlünde taht kur-
duğunu ifade eden Işıkhan, “28
Mayıs’ta Partimizi ve davamızın lid-
erini sandıktan yeniden zaferle
çıkardınız. Allah hepinizden razı
olsun. Şimdi önümüzde yeni bir
mücadele alanı var. Allah nasip

ederse 2024 yılı yerel seçimleri için
mart ayında yeniden sandıklara
gideceğiz. Ben önümüzdeki
seçimde Ankara’nın hak ettiği
hizmet kalitesine yeniden kavuşa-
cağına, AK belediyecilik anlayışıyla
yeniden buluşacağına yürekten
inanıyorum. AK belediyeciliğin en
sağlam kalelerinden birisi olan
Mamak Belediyemiz gibi Ankara
Büyük Şehir Belediyesinin de o eski
ihtişamlı günlerine geri döneceğin-
den şüphem yok. Mamak teşki-
latımız başta olmak üzere Ankara
teşkilatlarımızın tecrübesine,
azmine ve yüreğine inanıyorum.
Bu şehrin; AK Parti iktidarları
döneminde yaşadığı değişimi,
dönüşümü en iyi tecrübe eden
sizlersiniz” dedi.
Konuşmanın ardından AK Parti
Mamak İlçe Başkanlığı tarafından
Bakan Işıkhan'a hediye takdimi
yapıldı. Programa Bakan
Işıkhan'ın yanı sıra Mamak
Belediye Başkanı Murat Köse ve
Ak Parti il ve ilçe teşkilatı üyeleri
yer aldı.>>İHA

Cumhuriyet'in 100'üncü yılında 
bin fidan toprakla buluştu

Oltu Kaymakamı koordinatör-
lüğünde ilçe protokolü ve
öğrencilerin katıldığı ağaç
dikme etkinliğinde; Subatık
Mahallesi merasında bin sarıçam
fidanı toprakla buluştu. Oltu
Orman İşletme Müdürlüğünün
organize ettiği fidan dikimi etkin-
liğinde Oltu Anadolu Lisesi
öğrencileri “Diktiğimiz fidanların
ömürleri de cumhuriyet gibi yüz
yıllarca olsun” diyerek çam fidan-
larını dikti. Etkinliğe katılan Oltu
Kaymakamı İbrahim Gökmen,
“29 Ekim Cumhuriyet Bayramı
ülkemizde olduğu gibi güzide
ilçemiz Oltu’da da yüzüncü yıla
yakışır programlar icra etme
çabası içerisindeyiz. Bu çerçevede
hem ilçe protokolümüz hem
kıymetli öğrencilerimiz
saygıdeğer öğretmenlerimizle bir-
likte Subatık mevkiinde fidan

dikimi etkinliği yaptık. Buradaki
fidanlar inşallah Cumhuriyet'in
temelleri kadar sağlam olacak,
nesilden nesile aktarılacaktır.
Gençlerimiz aynı şekilde hem
Oltu'muza hem de
Cumhuriyet'imizin yüzüncü yılı-
na bizlerin mirası olarak yeşerm-
eye devam edecektir” dedi.
Öğrencilerden Elif Sena Demir
ise, "Cumhuriyet'imizin yüzüncü
yılı kutlamaları kapsamında biz
de okul olarak ağaç dikmeye
geldik. Umarım diktiğimiz
ağaçlarımızda Cumhuriyet'imiz
gibi yüzyıllarca yaşar” dedi. Oltu
Anadolu Lisesi öğrencilerinden
Sudenur Taşkın,
“Cumhuriyet'imizin yüzüncü yılı
nedeniyle burada ağaç dikimi
yapıyoruz. İnşallah Cumhuriyet
gibi yüzyılları bulur ağaçlarımız"
şeklinde konuştu.>>İHA

Cumhuriyet'in 100. yılı kutlamaları
çerçevesinde Erzurum’un Oltu ilçesinde

bin sarıçam fidanı toprakla buluştu.
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“Türkiye Cumhuriyeti’nin 100. yılı”
başlıklı panel gerçekleştirildi
Türkiye Cumhuriyeti’nin 100. yılı kutlamaları kapsamında Afyonkarahisar Valiliği,  Afyon Kocatepe Üniversitesi
(AKÜ) Rektörlüğü, Atatürk İlkeleri ve İnkılap Tarihi Araştırma ve Uygulama Merkez Müdürlüğü ve Fen Edebiyat

Fakültesi Tarih Bölüm Başkanlığı tarafından “Türkiye Cumhuriyeti’nin 100. Yılı” başlıklı panel düzenlendi.

Hibrit olarak gerçekleştirilen moderatör-
lüğünü AKÜ Fen-Edebiyat Fakültesi Tarih
Bölüm Başkanı Prof. Dr. Gürsoy Şahin’in

yaptığı panele Afyonkarahisar İkmal ve Garnizon
Komutanı Tuğgeneral Numan Yöner, AKÜ Rektör
Yardımcısı Prof. Dr. Şuayıp Özdemir ve öğrencil-
er katıldı.

“CUMHURİYETİN 100. YILI TÜRKİYE
GENELİNDE KUTLANIYOR”

Panelde ilk konuşmayı yapan moderatör Prof. Dr.
Gürsoy Şahin, Türkiye Cumhuriyeti’nin 100. yılını
kutladı. Türkiye genelinde Cumhurbaşkanlığı
İletişim Başkanlığının koordinasyonunda kapsamlı
bir program hazırlandığını söyleyen Şahin, “100.
Yıl Kutlama Programı bu kapsamda icra ediliyor.
Ne mutludur ki Edirne’den Kars’a, Sinop’tan
Hatay’a kadar ülkemizin dört bir yanında
Cumhuriyet temalı paneller, konferanslar, söyleşil-
er, fidan dikim etkinlikleri, yürüyüşler ve sanatsal-
kültürel etkinlikler gerçekleştirilmektedir. Öğren-
cilere Cumhuriyetin 100. yılındaki tavsiyem;
Cumhuriyet ve Atatürk ile ilgili kitap okumalarıdır.
Yüz tane fidan da dikebiliriz. Ya da 100 tane Nutuk
alıp bir okulun kütüphanesine bağışlayabiliriz” diye
konuştu

“PARİS BARIŞ ANLAŞMASI 
OSMANLI’NIN BİR AVRUPA DEVLETİ

OLDUĞUNU TESCİLLEDİ”
Atatürk İlkeleri ve İnkılap Tarihi Araştırma ve
Uygulama Merkezi Müdürü Prof. Dr. Ahmet
Altıntaş ise “Cumhuriyete Giden Süreç” başlıklı
konuşma yaptı. Konuşmasında Tanzimat Fermanı,
Islahat Fermanı, Meşrutiyet Dönemlerini  ile
Osmanlı Devletinin politikalarını anlatan Altıntaş,
“Osmanlı Devleti Tanzimat’ı ilan ettikten sonra
1839 yılında artık Batı ittifakında yer almak ken-
disini bir Avrupa devleti haline getirme çabası içeri-
sine girmiştir. Osmanlı Devleti yöneticileri başta
Tanzimat’ın ricali olmak üzere padişah da dahil
olmak üzere 1856 yılında Islahat Fermanı ilan
edilmek durumunda kalınmıştır. 1856 yılında Paris
Barış Anlaşması ile Osmanlı Devletinin bir Avrupa
Devleti olduğu ilk defa tescil edilmiştir. Bu süreç II.
Abdülhamit döneminde II. Meşrutiyetin ilanıyla ayrı
bir ivme kazanmıştır” diye konuştu. Osmanlı
İmparatorluğunun İstanbul’dan sonra en gelişmiş
kentinin Selanik olduğunu ve Mustafa Kemal’in
nasıl bir siyasi ortamda dünyaya geldiğini anlatan
Altıntaş,  “Selanik’te Yahudiler ve Ermeniler vardır.
Mustafa Kemal böyle bir ortam içerisinde Türk-
Müslüman ailesinde dünyaya gelmiştir. Mustafa
Kemal özellikle azınlıkların başta Rumlar ve
Ermeniler olmak üzere Yunanlıların ve Sırpların
ayrılma fikirlerini taşıdığını Osmanlı Devletiyle
adeta pamuk ipliğine bağlı bir ortamda dünyaya
geliyor. Eğitim sistemine baktığımız zaman önce

mahalle mektebine daha sonra Batılı tarzda eğitim
veren modern eğitime gidecektir. Mustafa Kemal,
Fransız düşünürleri okuyacak, kuvvetler ayrılığını
görecek, devletin hangi durumlarda daha modern
daha çağdaş dönemin şartları içerisinde hayatın
idame ettirebileceği düşüncesi oluşacaktır.
Yasama, yürütme ve yargıyı öğrenecektir” dedi.

“ATATÜRK’ÜN HARBİYE ÖĞRENCİLİĞİNDE
CUMHURİYET FİKRİNE SAHİPTİ”

Mustafa Kemal’in Harp Okulu öğrenciliği sırasında

cumhuriyet fikrine sahip olduğunu belirten Altıntaş,
Mustafa Kemal’in anılarını anlatarak, sözlerine
şöyle devam etti: “Mustafa Kemal, Harp Okulu
öğrenciliği esnasında arkadaşları ile sohbet
ederken bir gün konuşma esnasında arkadaşları-
na diyor ki ‘seni Milli Eğitim Bakanı yapacağım,
seni Milli Savunma Bakanı yapacağım.
Arkadaşlarından biri Mustafa Kemal’e soruyor
tamam bizi bakan yapacaksın da sen ne olacak-
sın? Mustafa Kemal’de diyor ki sizi bu makamlara
atayabilecek bir makamda olacağım’ şeklinde bir
görüşü vardır. Mustafa Kemal daha sonra Şam’a
gidiyor. Şam’da Vatan ve Hürriyet Cemiyetini
kuruyor. Vatan ve Hürriyet Cemiyeti aslında bir
noktada Mustafa Kemal’in cumhuriyet ile fikirlerinin
ilk uygulamaya çalışıldığı cemiyet olmuştur.
Mustafa Kemal’de bunu fark ediyor. Şam’da bu işin
olamayacağını görüyor. Mustafa Kemal’in Şam’da-
ki yaşamı aynı zamanda Ortadoğu ile ilgili görüş-
lerinin oluşmasına yol açacaktır. Mustafa Kemal’in
bu fikirleri özellikle Şam’da bir başka evreye geçe-
cektir. Mustafa Kemal’in o düşüncesine göre evet
bir değişiklik olmalıdır ama bu değişiklik Şam’da
olmaz. Tekrar Selanik’e dönmek için gayret sarf
etmiş ve Makedonya’ya tekrar dönmüştür.”

“İZMİR’İN İŞGALİ AFYONKARAHİSAR’DAKİ
MİTİNGLERDE DE PROTESTO EDİLDİ”

Mustafa Kemal’in 6 ay İstanbul’da kaldıktan sonra
Samsun’a çıktığını ifade eden Altıntaş, kongreler
ve Cumhuriyet’in ilanına giden süreci şu ifadelerle
anlattı: “Samsun’da Milli Mücadelenin fitilini

ateşleyecektir. Özellikle İzmir’in işgalinin hemen
arifesinde Mustafa Kemal Samsun’a çıkıyor.
Samsun’a çıktıktan sonra Samsunluların İzmir’in
işgalinden haberi olmadığını fark edecektir.
Mustafa Kemal verdiği emirle Türk İzmir’in
Yunanlılar tarafından işgalini kabul etmeyerek
protesto ve mitinglerin başlamasını emretmiştir.
Milletin farkında olması gerektiğini söylemiştir.
Şuhut’ta, Afyonkarahisar’da, Sandıklı ve Bolvadin
de mitingler yapılmıştır. Samsun’dan sonra
Mustafa Kemal Amasya’da ilk siyaset fişeğini de
verecektir. Amasya’da Mustafa Kemal; İstanbul
Hükümetinin görevini yerine getiremediğini ifade
ediyor. İstanbul Hükümeti görevini yerine
getiremiyorsa halk kendi kaderine el koyacaktır.
Mustafa Kemal’in milli irade kavramını ilk dil-
lendirdiği yer Amasya Genelgesidir. Arkasından
Erzurum Kongresinde halkın kendi iradesine el
koyması; vatan bir bütündür parçalanamaz fikri
adeta Doğu’da bağımsızlık manifestosudur. Sivas
Kongresi de bunun tüm ülkeye yayılmış halidir.
Milli irade kavramının ve egemenliğin halk tarafın-
dan ortaya konulması gerektiğini haykıran bir kon-
gredir. Arkasından Büyük Millet Meclisi açılacaktır.
Meclis açıldığında arkada yazan bir yazı vardır;

‘hakimiyet kayıtsız şartsız milletindir’ ifadesi kul-
lanılıyor. İlk anayasa olan Teşkilat-Esasi’de milli
iradeden üstün bir kuvvetin olmadığını meclis vası-
tasıyla milletin milli iradeyi uygulayacağını belirten
değişiklikler yapılacaktır. Lozan Anlaşması ile Milli
Mücadelenin askeri safahatı 35 ülkeye kabul ettir-
ilecektir. 9 Eylül 1923 yılında siyasi bir yapılanma
olan Halk Fırkası kurulacaktır. 13 Ekim 1923 yılın-

da Ankara başkent ilan edilecektir. 29 Ekim 1923
tarihinde ise Cumhuriyet ilan edilecektir.”
“BÜYÜK TAARRUZ İLE İSTİKLAL SAVAŞININ

ASKERİ SAFHASI SONA ERDİ”
Fen Edebiyat Fakültesi Tarih Bölümü Öğretim
Üyesi Prof. Dr. Feyza Kurnaz Şahin ise
“Cumhuriyet’in Kazanımları” konulu sunumunda
Cumhuriyeti açan anahtarın Büyük Taarruz son-
rasında gerçekleşen Mudanya Ateşkesi ve Lozan
Anlaşması olduğunu söyledi. Şahin, “Büyük
Taarruz, Batı cephesinde çetin muharebelerin
gerçekleştiği cepheyi kapatmıştır. Yani Türk İstiklal
Harbinin artık askeri safhasının sona erdiği bir
süreci ifade eder. Kesin bir Türk zaferi ile
sonuçlanmıştır. Tabii Büyük Taarruz’un başarıyla
kazanılması sonrasında bizi Mudanya ve Lozan
sürecine götürecektir ve Mudanya Mütarekesi ile
Yunan-İngiliz zincirinin artık Anadolu’dan atılması,
ardından Lozan ile birlikte Türkiye’nin uluslararası
alanda tanınan bir devlet haline dönüşmesi süreci
söz konusudur. Tabii bu süreç içinde bir takım iç
gelişmeler de var. Büyük Taarruz’un ardından
Mustafa Kemal’in prestijinin çok arttığını görmek-
teyiz. Hatta o dönemde İngiliz gazeteleri Mustafa
Kemal hakkında metaforik yükseliş ifadesini kul-
lanıyor” diye konuştu. Mustafa Kemal Atatürk’ün
Büyük Taarruz’un muzaffer bir komutanı olduğunu
belirten Şahin, şunları söyledi: “Bundan sonra
gelecek süreçte bir iktidar hesaplaşması olacaktır.
İstanbul mu, Ankara mı bu işin içinde olacaktır.
Yani iktidar kime bırakılacak? Askeri zafer bitmiş.
İstanbul hükümeti bu konuda aslında çok talepkar.
Tevfik Paşa’nın, Mustafa Kemal’e gönderdiği tel-
graftan anlıyoruz ki Lozan’daki görüşmeleri
İstanbul hükümeti de katılmak istiyor. Birlikte
katılalım diyorlar. Artık askeri süreç bittiğine göre
birlikte hareket edebilirizi dile getiriyorlar. Yani bu
oyunun içinde İstanbul hükümetinin de olduğunu
ifade etmek durumundayız. Dolayısıyla buradan
Mustafa Kemal’in en önemli hamlesi 1 Kasım 1922
tarihinde saltanatın kaldırılması sürecinin gerçek-
leştirmesidir. Bu şüphesiz çok radikal bir
değişimdir. Cumhuriyete giden süreçteki en önem-
li aşamalardan bir tanesidir. Saltanatın kaldırıl-
masıyla birlikte, saltanatın kaldırılmasından
cumhuriyetin ilanına giden o bir yıllık süreçte yavaş
yavaş Mustafa Kemal’in, Cumhuriyet rejimini oluş-
turma noktasındaki hazırlıklarını tamamladığını
görmekteyiz.” Panelin ardından panelistler Atatürk
İlkeleri ve İnkılap Tarihi Araştırma ve Uygulama
Merkezi Müdürü Prof. Dr. Ahmet Altıntaş, Fen
Edebiyat Fakültesi Tarih Bölümü Öğretim Üyesi
Prof. Dr. Feyza Kurnaz Şahin ve moderatör Fen-
Edebiyat Fakültesi Tarih Bölüm Başkanı Prof. Dr.
Gürsoy Şahin’e, Afyonkarahisar İkmal ve Garnizon
Komutanı Tuğgeneral Numan Yöner, AKÜ Rektör
Yardımcısı Prof. Dr. Şuayıp Özdemir tarafından
belge takdim edildi. “Türkiye Cumhuriyeti’nin 100.
Yılı” başlıklı panelin tamamını buradan izleye-
bilirsiniz. >>İZZET IŞIK
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Vali Yiğitbaşı öğrencilerle
söyleşide bir araya geldi

Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, Büyük Taarruz 2.
Uluslararası Kısa film Festivali kapsamında Afyon Kocatepe

Üniversitesinde öğrencilerle söyleşi etkinliğinde bir araya geldi.

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) İbrahim
Küçükkurt Konferans Salonunda gerçek-
leştirilen söyleşiye AKÜ Rektörü Prof. Dr.

Mehmet Karakaş, yapımcı Nazif Tunç ve öğren-
ciler katıldı. Söyleşi öncesinde Vali Doç. Dr.
Kübra Güran Yiğitbaşı’nın kendi belgesel filmi
olan FETÖ'nün darbe girişimine direnen 6 kadın
kahramanın anlatıldığı Kalplerin Direnişi belgesi
izlendi. Vali Yiğitbaşı söyleşide yönetmenliğini
Rengin Gültekin'in üstlendiği "Kalplerin Direnişi"
belgeselinin ortaya çıkış hikâyesini anlattı.

ÇOK FARKLI DUYGULARI 
BİR ARADA YAŞADIK

15 Temmuz darbe girişimi sırasında Marmara
Üniversitesinde akademisyen olarak görev yap-
tığını ifade eden Vali Yiğitbaşı, İstanbul’daydım.
Bu kalkışmayı duyduğum an eşime şunu söyled-
im. O zaman küçük bebeğim vardı. “Hemen
bebeği annemlere bırakalım ve biz de çıkalım.
Atatürk Havalimanına gidelim” o da beni
ikiletmedi ve 8-9 aylık bebeğimizi bırakıp oğlu-
muzu da alarak evden çıktık. Atatürk havalimanı
o zaman aktifti, o noktaya yürüdük. O yürüyüş
sırasında çok farklı duygular yaşadık. Her
görüşten insan vardı.  F16’lar üzerimizden
geçerken bir taraftan da her görüşün farklı
marşlar eşliğinde yürüdüğünü gözlemledik.
Allah’a şükür ki o gecenin sabahında aydınlık bir
güne uyandık.

YAŞADIKLARIMIZI GELECEK
NESLE ANLATMAK İSTEDİK

Yaşananların gelecek nesle anlatılması ve kalıcı
bir eser üretilmesi gerektiğini düşündüklerini
anlatan Vali Yiğitbaşı, “Ben iletişim alanında
akademisyenim. Sadece belli alanda kalmak
istemedim. Akademik çalışmalarımı iletişim
kanalları aracılığıyla topluma daha fazla aktar-
mak istedim. O gece şahit olduklarımız dışında
medyaya yansıyan haberleri de okuyordum. Bir
sohbet sırasında eşim bu fikri ortaya çıkardı.
Yaşadıklarımızı gelecek nesle aktarmamız
gerekiyor düşüncesi ile yola çıktık. Ne yapalım,
nasıl yapalım derken şu noktaya vardık. Bizi
cesaretlendiren sensin demişti eşim. 15
Temmuz'u eksen alırsak, kadınların direnişteki
aktifliğinin, belki de belirleyici, öncü rollerinin
altının çizilmesi gerektiğini düşündük ve böylelik-
le yola çıktık. 6 kadın direnişçiyle görüşerek

belgeseli hazırladık. Kadınların kilit rolünü anlat-
mak için de İstanbul ve Ankara merkezli isimleri
araştırdık ve 6 kadına ulaştık. Yönetmenimiz
Rengin Bey ile birlikte böyle bir belgesel film
hazırladık” ifadelerini kullandı.

FESTİVALİN GELENEKSELLE
ŞMESİNİ DİLİYORUM

Festivale ilişkin düşüncelerini de dile getiren Vali
Yiğitbaşı şöyle konuştu: “Afyonkarahisar milli
mücadelenin kilit şehri. Her yıl Zafer Haftası pro-
gramlarıyla Büyük Taarruz Zaferini coşkuyla kut-
luyoruz. Büyük Taarruz Kısa Film Festivalimiz de
bu zaferi hatırlama, anma noktasında önemli bir
işlev görüyor. Geçtiğimiz yıl ben son gününe
katılabilmiştim. Afyonkarahisar’da göreve yeni
başlamıştım. Bu festivalin her yıl coşkuyla
devam etmesini diliyorum. Gelenekselleşmesini
isterim. Sizlerin ilgisi, atölyelere katılımın yoğun
olmasa, festivali devam ettirmemiz gerektiğini de
gösteriyor.”
AFYONKARAHİSAR TALEPKÂR BİR ŞEHİR

Sosyal ve kültürel etkinlikleri artırma noktasında
her türlü desteğe hazır olduğunu belirten Vali
Yiğitbaşı, “Afyonkarahisar çok talepkâr bir şehir.
Yapılan her festival, etkinlik ve sosyal aktiviteler
yoğun ilgi görüyor. Gençlerimiz ve şehir etkinlik-
leri sahipleniyor. İnşallah bizlerde elimizden
geldiğince bu tür festivalleri ve etkinlikleri artır-
maya gayret ediyoruz. Büyük Taarruz 2.
Uluslararası Kısa Film Festivali 4 gün süreyle
dolu dolu etkinliklerle yapılıyor. Festivalin teması
da oldukça anlamlı. 29 Ekim’den 15 Temmuz’a
Zor Zamanda Direnmek teması etkileyici olmuş.
İnşallah hayırlara vesile olur. Şehrimizin bu tür
festivallerde her daim öncü olmasını temenni
ediyorum. Destek olan tüm ekibe teşekkür ediy-
orum” diye konuştu. Belgesel film ekibiyle hala
görüştüğünü ve bu çalışma sonrası güzel
dostluklar oluştuğunu kaydeden Vali Yiğitbaşı,
belgesel çekimi sırasında zaman zaman duygu-
landığını söyledi. Vali Yiğitbaşı, öğrencilerden
gelen soruları da yanıtladı. Gençlere çok araştır-
malarını, yeni fikirler üretmelerini, kalıcı eserler ortaya
koymak için cesaretli olmalarını tavsiye etti. Bu nokta-
da gençlere her zaman detsek olmaya hazır olduğunu
söyleyen Vali Yiğitbaşı, Afyonkarahisar özelinde de
projeler üretmelerini istedi. 
>>İBRAHİM ARTIÇ

Atlı spor tesisleri açılıyor spor şehri
Afyonkarahisar’a değer katacak

Afyonkarahisar Belediyesi, Türkiye’nin birçok ilinden rahvan at yarışçılarını
ağırlama imkânı sağlayacak Atlı Spor Tesisleri yatırımını törenle açacak.

Spor şehri Afyonkarahisar’da geleneksel spor dalların-
dan olan rahvan at yarışçılarının buluşma noktası olacak
yatırımda çalışmalar tamamlandı. Tesis, Rahvan Binicilik
Türkiye Şampiyonasına ev sahipliği yaparak açılacak. 29
Ekim Pazar Günü 14.00’te yapılacak şampiyona ile bir-
likte açılışı yapılacak yatırım Cumhuriyetimizin 100.
Yılına ithafen muhteşem bir törenle hizmete girecek.
Başkanımız Mehmet Zeybek’in prestij projelerinden
Ertuğrulgazi Mahallesi’nde inşa edilen tesisler şehrin
sosyal yaşamına da katkı sunacak. Söz verdiği projeleri
Afyonkarahisar’a kazandırmaya devam eden Zeybek
Başkan tüm hemşehrilerimizi ve rahvan at sporcularını
hem açılışa hem de şampiyonaya davet etti. Başkanımız
Mehmet Zeybek herkesi açılışa ve şampiyonaya davet
ederek; “Afyonkarahisar’ımızın yatırımlar şehri olması
adına yaptığımız çalışmalardan biri de Atlı Spor Tesisleri
projesi. Rahvan at binicilerinin bizlerden talebi vardı, tale-
pleri dikkate alarak bir çalışma yaptık. Geçtiğimiz yıl
yapımına başlanan projemizde çalışmalar tamamlandı.
Afyon bir spor şehri demiştik, bununla birlikte sporun
farklı bir dalını da Afyon’a kazandırmış olacağız. Şehrim-
izin ihtiyaçlarına ve vatandaşlarımızın taleplerine yanıt
veren Belediyecilik anlayışı ile yatırımlarımıza devam
ediyoruz. Pek çok yatırımımız gibi Atlı Spor Tesisleri
şehrimize çok yakışacak ve adından söz ettirecek. 29
Ekim’de Cumhuriyetimizin 100. Yılı. Cumhuriyetimizin
kuruluşunun 100. Yılına bir armağan olarak bu tesisimizi
Rahvan Binicilik Türkiye Şampiyonasına da ev sahipliği
yaparak aynı gün hizmete alacağız. Burada şampiyona
ve yarışların yanı sıra hemşehrilerimiz ve şehir dışından
gelen misafirlerimiz de sosyal aktiviteler yapabilecek. Bu
spora gönül veren sporcularımızı ağırlayacağız. Sporcu

nesiller yetiştirmek adına da yine çocuklarımızı bu tesiste
misafir ederek sosyal yaşama katkı sağlamak istiyoruz.
Tesisimizin hayırlı olmasını diliyorum. Bir yatırımı daha
söz verdiğimiz bir eseri daha şehrimize kazandırmaktan
mutlu ve gururluyuz. Daha güzel bir Afyon hedefi ile
marka projelerimiz ve hummalı çalışmalarımız devam
edecek” ifadelerini kullandı.

ATA SPORLARININ YAPILABİLMESİNE 
OLANAK SAĞLAYACAK

600.754,64 metrekare parsel alanına sahip tesiste; 6 bin
670 metre kapalı alan, 53304 r-n2 hipodrom pisti ve
otopark yer alıyor. Ata sporlarının yapılabilmesine olanak
sağlayacak yatırım; 37 adet box, 564 kişilik tribün, atların
barınma ve bakım alanları, antrenör at çalıştırma alanı,
ısınma koşu pisti, nalbanthane, personel odası,
malzeme/ samanlık odası, kafeterya ve otopark gibi
çeşitli alanlardan oluşuyor. >>HÜDAYİ ACAR


